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PROTOKÓŁ Nr XXXVII/10                                                                                          

z sesji Rady Powiatu w Goleniowie                                                               

odbytej w dniu 06 października 2010r.  

Obrady rozpoczęto o godz. 1200, zakończono o godz. 1300. 

I. Obecność.                                                                                                  

Ustawowy skład Rady Powiatu – 19 radnych,                                           

Obecnych na sesji w chwili otwarcia obrad – 13 radnych.                                                             

Lista obecności radnych Rady Powiatu stanowi zał. nr 1 do protokołu.                

W sesji udział wzięli:                                                                                                                                  

1. Tomasz Stanisławski – Starosta Goleniowski,                                               

2. Tomasz Kulinicz – Wicestarosta Powiatu Goleniowskiego,                             

3. Ryszard Bulowski – Sekretarz Powiatu,                                                        

4. Zbigniew Mazur – Skarbnik Powiatu                                                                

oraz naczelnicy wydziałów Starostwa Powiatowego.                                                      

Nadto w sesji udział wzięli kierownicy jednostek i zaproszeni goście zgodnie           

z listą obecności stanowiącą zał. nr 2 do protokołu.  

II. Porządek dzienny posiedzenia. (po uzupełnieniu)              
1. Sprawy regulaminowe: 

a) otwarcie obrad i stwierdzenie quorum, 

b) przedstawienie porządku obrad i zgłaszanie wniosków o jego 
uzupełnienie lub zmianę, 

c) przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 

26 sierpnia 2010r. 
2.  Interpelacje i zapytania radnych.  

3. Sprawozdanie z wykonania budżetu Powiatu Goleniowskiego za I 
półrocze 2010r.  
a) stanowisko Zarządu Powiatu, 

b) stanowiska Komisji. 
4. Analiza stanu bezrobocia w Powiecie Goleniowskim w I półroczu  

2010r.  
a)    stanowisko Zarządu Powiatu, 
b)    stanowiska Komisji.  

5. Informacja nt. wyników kontroli wykorzystania dotacji w szkołach 
publicznych prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne oraz 
szkołach i placówkach niepublicznych działających na terenie 

Powiatu Goleniowskiego. 
      a)   stanowisko Zarządu Powiatu, 

      b)   stanowiska Komisji. 
6. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu 

do nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego. 
(Szkoła Muzyczna)  

b) wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu 
do nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego.  
(Dom Dziecka w Mostach) 
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c) zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie 

od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 
zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych na okres roku 

szkolnego 2010/2011, 
d) udzielenia dotacji na dofinansowanie zadania z zakresu ochrony 

środowiska, 

e) przyznania dotacji na dofinansowanie konserwacji obiektu 
zabytkowego wpisanego do rejestru, 

f) zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu finansowego 

Powiatowego Funduszu Gospodarki zasobem Geodezyjnym i 
Kartograficznym za rok 2009, 

g) zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca 
uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 
2010r., 

h)  rozpatrzenia skargi (wyłączenie pracownika), 
i) rozpatrzenie skargi (nie przestrzeganie prawa), 

j) rozpatrzenie skargi (szczególne pełnomocnictwo, dokumentacji KERG). 
7. Blok informacyjny: 
      - sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu między sesjami, 

      -  informacje Przewodniczącego Rady Powiatu. 
8. Wolne wnioski. 
9. Odpowiedzi na interpelacje. 

10. Zamknięcie obrad. 
 

Ad.1.a. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc dokonał otwarcia 

XXXVII sesji Rady Powiatu, powitał radnych, zaproszonych gości, Starostę 

oraz Wicestarostę i przedstawicieli mediów. Następnie w oparciu o listę 

obecności stwierdził, iż na sali obrad jest 13 radnych, co stanowi quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał.  

Oddał głos Staroście, który poinformował, że w piątek 24 września br. kiedy 

odbywały się ćwiczenia „Kryzys 2010” przypadał jubileusz XX - lecia Ośrodka 

Pomocy Społecznej w Goleniowie. Z uwagi na odbywające się ćwiczenia nikt z 

Zarządu Powiatu nie mógł wziąć udziału w jubileuszu stąd teraz w imieniu 

Zarządu, Przewodniczącego i radnych Starosta składa na ręce Kierownika 

OPS Pani G. Rybickiej serdeczne gratulacje. Wręczył w imieniu Zarządu 

Powiatu list gratulacyjny. (Na sali obecnych 14 radnych). 

Głos zabrała Pani Gizela Rybicka, która poinformowała, że z okazji jubileuszy 

XX - lecia OPS ufundowano statuetki okazjonalne dla osób najbardziej 

zasłużonych w działalności OPS. Wraz ze swoją zastępczynią wręczyła 

statuetki za owocną współpracę i okazane wsparcie finansowe: Bogdanowi 

Tunkiewiczowi, Waldemarowi Tunkiewiczowi i Tomaszowi Stanisławskiemu. 

(Na sali obecnych 15 radnych). 

O głos poprosiła Przewodniczącego Pani Ewa Marcinkowska – Państwowy 

Powiatowy Inspektor Sanitarny w Goleniowie, która serdecznie podziękowała 

za osobiste zaangażowanie się Pana Krzysztofa Targońskiego – Komendanta 
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Powiatowego Policji w Goleniowie w sobotnią akcję zamykania sklepów z 

„dopalaczami”.  

 

Ad.1.b. Przewodniczący Rady przedstawił porządek dzienny posiedzenia                  

i zapytał, czy są wnioski o jego uzupełnienie lub zmianę. 

 

Starosta Tomasz Stanisławski zaproponował wprowadzenie nowego pkt 6f: 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu 

finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i 

Kartograficznym za rok 2009 w związku z czym numeracja pozostałych 

punktów zmieniła się odpowiednio. Zmiana została przyjęta przez Radę 

jednogłośnie – 15 radnych. 

 

Radny M. Guzikiewicz, w imieniu Komisji Rewizyjnej, zawnioskował                       

o rozszerzenie porządku obrad o trzy uchwały: w pkt 6h, 6i i 6j w sprawie 

rozpatrzenia skarg na Starostę. Za zaproponowaną zmianą radni głosowali 

jednogłośnie,   w obecności 17 radnych. 

 

Ad.1.c. Przewodniczący Rady Powiatu Witold Kaleczyc poinformował, iż 

protokół z XXXVI sesji Rady Powiatu w Goleniowie z dnia 26 sierpnia 2010r. 

był do wglądu w Biurze Rady i Zarządu Powiatu, a następnie zapytał czy są 

uwagi do powyższego protokołu. Radni uwag nie zgłosili. 

Protokół został przyjęty 17 głosami za, w obecności 17 radnych.  

 

Ad.2.      

1. Radny Czesław Siwek zapytał Starostę: 

a) dlaczego na dzisiejszym posiedzeniu podejmujemy uchwałę o wyrażeniu 

zgody na złożeniu wniosku w sprawie wygaszenia trwałego zarządu w 

Domu Dziecka w Mostach, uważając obiekt za gotowy do sprzedaży, 

jednocześnie uchwałą w sprawie zmian budżetu Powiatu Goleniowskiego 

zwiększamy dochody (dajemy dodatkowe środki finansowe) tej jednostce. 

b) czy Pan Jacek Łapaj pobiera aktualnie jakiekolwiek środki finansowe ze 

Starostwa? Jeżeli tak to w jakiej wysokości.  

c) poprosił o przekazywanie materiałów na posiedzenie komisji na tyle 

wcześniej, aby radni mogli zapoznać się z nimi przed posiedzeniem. 

d) poprosił o wyjaśnienie dlaczego w Kompleksie „Fala” maleje sprzedaż 

karnetów. Zdaniem Radnego ma to istotny wpływ na wynik finansowy 

Kompleksu. 

2. Radny Sylwester Górzny poinformował, że w trakcie pełnionego przez   

    Niego dyżuru zgłosił się Pan Lech Górski ze skargą, że nie otrzymał   

    odpowiedzi na swoją skargę, którą złożył na pracowników Wydziału   

   Komunikacji. Pan S. Górzny prosi o wyjaśnienie sprawy. 

3. Radny Józef Bednarz zapytał: 
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a) na jakim etapie jest realizacja Programu Zagospodarowania Odpadów   

   Stałych. Co z budową planowanego składowiska w Słajsinie? 

b) jak wygląda realizacja programu kadencyjnego Koalicji. Radny poprosił o  

    informację, 

c) Radny poprosił o przygotowanie informacji o stanie finansów powiatu z  

   uwzględnieniem zadłużenia na koniec kadencji. 

 

Ad.3. Materiał dot. sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu 
Goleniowskiego za I półrocze 2010 roku omówił Starosta. Poinformował, że 

sprawozdanie zostało pozytywnie ocenione przez Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Szczecinie. Materiał stanowi zał. nr 3 do protokołu.  
 

Ad.3.a. Starosta w imieniu Zarządu Powiatu poinformował, że sprawozdanie 
zostało omówione na posiedzeniu Zarządu dwukrotnie i po pozytywnym 
zaopiniowaniu zostało skierowane pod obrady Rady.  

 
Ad. 3.b. Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

poinformował w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i 
Infrastruktury, że powyższy materiał Komisje przyjęły do wiadomości.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pan Sylwester 

Górzny poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

niniejszy materiał.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

materiału, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

 

Ad.4. Materiał dot. Analizy bezrobocia w Powiecie Goleniowskim w I półroczu 

2010 roku omówił Starosta. Materiał stanowi zał. nr 4 do protokołu.  
 
Ad.4.a. Starosta w imieniu Zarządu Powiatu poinformował, że materiał 

został omówiony na posiedzeniu Zarządu dwukrotnie i po pozytywnym 
zaopiniowaniu zostało skierowane pod obrady Rady.  

 
Ad. 4.b. Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
poinformował w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i 

Infrastruktury, że powyższy materiał Komisje przyjęły do wiadomości.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pan Sylwester 

Górzny poinformował, iż Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

niniejszy materiał.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

materiału, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  
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Ad.5. Materiał dot. Informacji nt. wyników kontroli wykorzystania dotacji w 

szkołach publicznych prowadzonych przez osoby fizyczne i prawne oraz w 
szkołach i placówkach niepublicznych działających na terenie Powiatu 

Goleniowskiego omówił Starosta. Materiał stanowi zał. nr 5 do protokołu.  
 
Ad.5.a. Starosta w imieniu Zarządu Powiatu poinformował, że materiał 

został omówiony na posiedzeniu Zarządu i po pozytywnym zaopiniowaniu 
został skierowany pod obrady Rady. Zarząd polecił jednak wzmożenie 
kontroli placówek pod kątem racjonalnego wykorzystywania przyznawanych 

przez powiat dotacji.  
 

Ad. 5.b. Radny Kazimierz Lembas – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
poinformował w imieniu obu Komisji Rewizyjnej i Komisji Budżetu i 
Infrastruktury, że powyższy materiał Komisje przyjęły do wiadomości.  
 

Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pan Sylwester 

Górzny poinformował, iż Komisja miała szereg pytań do materiału, a po 

uzyskaniu wyczerpujących odpowiedzi jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała 

niniejszy materiał.  

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za przyjęciem powyższego 

materiału, Rada głosowała jednogłośnie, w obecności 18 radnych.  

 

 

Ad.6.a. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego (Szkoła 

Muzyczna), który stanowi zał. nr 6 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.   

Radny Kazimierz Lembas poinformował w imieniu obu Komisji: Rewizyjnej i 

Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie.  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego (Szkoła 

Muzyczna), Rada głosowała jednogłośnie w obecności 18 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/373/10 stanowi zał. nr 7 do protokołu.  
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Ad.6.b. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego (Dom Dziecka w 

Mostach), który stanowi zał. nr 8 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.   

Radny Kazimierz Lembas poinformował w imieniu obu Komisji: Rewizyjnej i 

Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie.  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na złożenie wniosku o wygaszenie trwałego zarządu do 

nieruchomości stanowiącej własność Powiatu Goleniowskiego (Dom Dziecka w 

Mostach), Rada głosowała jednogłośnie w obecności 18 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/374/10 stanowi zał. nr 9 do protokołu.  

 

Ad.6.c. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych na okres roku szkolnego 

2010/2011, który stanowi zał. nr 10 do protokołu. Poprosił o wprowadzenie 

autopoprawki do projektu, polegającej na poprawie pisowni w nazwisku pani 

dyrektor. Poinformował ponadto, że pani dyrektor nie pracuje u innego 

pracodawcy, wychodząc naprzeciw pytaniu z Komisji, a nawał pracy 

związany z zarządzaniem tak dużym obiektem przemawia za koniecznością 

zwolnienia z dodatkowych godzin dydaktycznych.    

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.   

Radny Kazimierz Lembas poinformował w imieniu obu Komisji: Rewizyjnej i 

Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie.  

  

Radny S. Górzny zapytał ile godzin dydaktycznych ma obecnie dyrektor? 

 

Starosta poinformował, że trzy. 
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Radny Siwek zapytał czy za te trzy dodatkowe godziny dyrektor pobiera 

dodatkowe wynagrodzenie. 

 

Starosta stwierdził, że nie. 

 

Radny M. Guzikiewicz zapytał czy nowa pani dyrektor jest menagerem i czy 

w związku z tym obowiązuje ją 40 godzinny tydzień pracy. 

 

Starosta odpowiedział twierdząco. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zwolnienia dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Goleniowie od 

obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych na okres roku szkolnego 

2010/2011, Rada głosowała: 15 za, 1 przeciw i 2 wstrzymujących się - w 

obecności 18 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/375/10 stanowi zał. nr 11 do protokołu.  

 

Ad.6.d. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie zadań z zakresu ochrony środowiska, 

który stanowi zał. nr 12 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.   

Radny Kazimierz Lembas poinformował w imieniu obu Komisji: Rewizyjnej i 

Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie.  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie zadań z zakresu ochrony środowiska, 

Rada głosowała jednogłośnie w obecności 18 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/376/10 stanowi zał. nr 13 do protokołu.  

 

Ad.6.e. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

przyznania dotacji na dofinansowanie konserwacji obiektu zabytkowego 

wpisanego do rejestru, który stanowi zał. nr 14 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 
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uchwały chociaż wnioskowała o zwiększenie dotacji.   Po uzyskaniu 

odpowiedzi, że nie ma takiej możliwości, wycofano wniosek.  

Radny Kazimierz Lembas poinformował w imieniu obu Komisji: Rewizyjnej i 

Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie, choć nie jednogłośnie.  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia dotacji na dofinansowanie konserwacji obiektu zabytkowego 

wpisanego do rejestru, Rada głosowała: 13 za i 5 wstrzymujących się - w 

obecności 18 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/377/10 stanowi zał. nr 15 do protokołu.  

 

Ad.6.f. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu finansowego Powiatowego 

Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na rok 2009, 

który stanowi zał. nr 16 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt 

uchwały.   

Radny Kazimierz Lembas poinformował w imieniu obu Komisji: Rewizyjnej i 

Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie.  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania z wykonania planu finansowego Powiatowego 

Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na rok 2009, 

Rada głosowała jednogłośnie w obecności 18 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/378/10 stanowi zał. nr 17 do protokołu.  

 

Ad.6.g. Starosta Tomasz Stanisławski omówił projekt uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 r., który 

stanowi zał. nr 18 do protokołu.   

 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych i Oświaty Pani Gizela Rybicka 

poinformowała, iż Komisja pozytywnie, choć nie jednogłośnie zaopiniowała 

powyższy projekt uchwały. 
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Radny Kazimierz Lembas poinformował w imieniu obu Komisji: Rewizyjnej i 

Komisji Budżetu i Infrastruktury, że powyższy projekt uchwały zaopiniowały 

pozytywnie, choć też nie jednogłośnie. Najwięcej emocji wzbudziła dyskusja 

nt. Szpitala, przekazanej kwoty 2 mln na inwestycje Szpitala oraz na temat 

odpowiedzialności dyrektora co do właściwego wydatkowania tej kwoty.  

  

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

zmiany budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 rok i zmieniająca uchwałę 

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Goleniowskiego na 2010 r., Rada 

głosowała: 17 za i 2 wstrzymujących się - w obecności 19 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/379/10 stanowi zał. nr 19 do protokołu.  

 

Ad.6.h. Przewodniczący Komisji Rewizyjne – Kazimierz Lembas – odczytując 

uzasadnienie do uchwały   omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi (wyłączenie pracownika),  który stanowi zał. nr 20 do protokołu.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi (wyłączenie pracownika), Rada głosowała jednogłośnie w 

obecności 19 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/380/10 stanowi zał. nr 21 do protokołu.  

 

Ad.6.i. Przewodniczący Komisji Rewizyjne – Kazimierz Lembas – odczytując 

uzasadnienie do uchwały   omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi (nie przestrzeganie prawa),  który stanowi zał. nr 22 do protokołu.   

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi (nie przestrzeganie prawa), Rada głosowała jednogłośnie 

w obecności 19 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/381/10 stanowi zał. nr 23 do protokołu.  

 

Ad.6.j. Przewodniczący Komisji Rewizyjne – Kazimierz Lembas – odczytując 

uzasadnienie do uchwały   omówił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

skargi (szczególne pełnomocnictwo, dokumentacja KERG),  który stanowi zał. 

nr 24 do protokołu.   

 

Radny J. Bednarz zadał pytanie czy te wszystkie skargi składane przez jeden 

podmiot miałyby jakieś konsekwencje finansowe gdyby były zasadne. Innymi 

słowy czy skarżący coś stracił skarżąc się. 
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Kazimierz Lembas odpowiedział przecząco. Poinformował, że na poprzednim 

posiedzeniu Komisji Skarżący był osobiście i przez ponad dwie godziny 

przedstawił Komisji swoje racje. Jak widać specjalnie nie zdało się to na nic. 

 

W wyniku przeprowadzonego głosowania za podjęciem uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi (szczególne pełnomocnictwo, dokumentacja KERG), Rada 

głosowała jednogłośnie w obecności 19 radnych.  

 

UCHWAŁA NR XXXVII/382/10 stanowi zał. nr 25 do protokołu.  

 

Ad.7. Informacja z działalności międzysesyjnej Zarządu Powiatu                                  

w Goleniowie w okresie od 13 sierpnia 2010r. do 15 września 2010r. stanowi 

zał. nr 26 do protokołu.  

 

Radni do informacji pytań nie zadali. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy radni w wymaganym 

terminie złożyli oświadczenia majątkowe. Zaproponował odbycie w tej 

kadencji jeszcze jednej sesji 5 listopada w połowie roboczej i w połowie 

uroczystej kończącej III kadencję. Poprosił przewodniczących stałych Komisji 

o pozostanie zaraz po zamknięciu sesji celem omówienia porządku ostatniej 

sesji. Poinformował, że wpłynęło też pismo do Rady Powiatu od Straży 

Granicznej o dofinansowaniu zakupu paliwa do pojazdów służbowych. Pismo 

to zostało przekazane do Zarządu Powiatu.  

 

Ad.8. Uwzględniono w pkt 2 protokołu: „2. Interpelacje i zapytania radnych”. 

 

Ad.9. Starosta T. Stanisławski poinformował, iż zwyczajowo odpowiedzi na 

interpelacje udzieli na piśmie.  

 

Ad.10. Wobec wyczerpania porządku obrad sesji Przewodniczący Rady 

Witold Kaleczyc dokonał o godz. 1300 zamknięcia XXXVII sesji Rady Powiatu             

w Goleniowie.   

 

Przewodniczący Rady Powiatu  

  Witold Kaleczyc  

 

Protokołował:                                                                                                                               

Ryszard Bulowski 

Goleniów, dnia 12 października 2010r.  


